
Hej Calle, hoppas att allt är bra! 
  
Vilket år det har varit, imponerande jobb ni har gjort med tanke på omständigheterna. Hoppas att 
det blir lättare i år!  
  
Jag delar Åqvists synpunkter på hur viktig valberedning är såsom den är i alla andra föreningar, ja 
även i företag.  
Spännande med så många nya namn både till styrelsen och valberedningen.  
Jag har ett alternativt förslag på valberedning som jag  skulle vilja föreslå till årsmötet: 
  
sammankallande  Karl-Ove Andersson 
omval Lars Bohlin,  
omval Anna Degrell 
nyval Erik Wärlegård 
nyval Lennart Larsson 
  
Erik känner alla till, en stark profil och med stark förankring såväl bland supporters som bland 
företagare och medlemmarna i stort. Lennart har ett förflutet i ÖSK:s styrelse och kan verksamheten. 
Han har dessutom ett brett kontaktnät i företagarvärlden, vilket bl.a. visat sig i värvningen av 
Andreas Skovgaard. Det skulle vara en bra grupp med olika kontaktytor och spetskompetenser tycker 
jag.  
  
Trevlig helg!  
 

Jasmin Benca 


